
† 奉聖父、聖子、聖靈三位一體神的名 J. (朱莉安娜) 的見證－關於救主的事工、都靈裹屍布、聖靈的指引  

________________________________________ 「一個靈魂比世上所有的金錢都更有價值。」（耶穌對 J. 說） 

 靈魂的救贖是我們最深切的關懷。因此，我們從未祈求金錢——無論是祈禱、抄本、詩歌或書籍。永生對
我們來說比什麼都寶貴。 我們白白地奉獻我們所領受的－正如主所吩咐的（參考馬太福音 10:8）。 

________________________________________     天堂體驗 (1985) 救主讓我 (J.) 體驗了天堂中短暫的狂喜：難

以言喻的極樂，世上不存在的色彩。這是永恆榮耀的預兆。 「天主為愛祂的人所預備的，是眼睛未曾看見

，耳朵未曾聽見的。」（哥林多前書 2:9） ________________________________________    耶穌受難日－分
享基督的苦難 耶穌受難日那天，我經歷了煉獄般的折磨，大約15分鐘，疼痛難忍，尤其是膝蓋。我先生半
夜跑到教堂。後來，一位神父告訴我，耶穌也跪倒在地，跪得又重又痛。之後，我感覺好多了，也趕緊去

了聖萊昂羅特教堂。 ________________________________________          地獄景象－對所有人的警告 後來我所
見的地獄是我一生中最糟糕的經歷。它呈現橘紅色，充滿了折磨、尖叫和絕望。我從心底呼喊：「耶穌！

耶穌！」——一遍又一遍。整整八天，我不停地哭泣，我的禱告小組也為我禱告。 「不要為我哭，要為自
己和自己的兒女哭。」（路 23:28） 地獄可不是開玩笑的事。當一位神學生告訴主教他要下地獄時，主教
回答說：「那至少我們還能在一起。」 這令人震驚。談論地獄必須帶著敬畏和真誠。 

________________________________________       40天聖體禁食 40天裡，我只靠基督的身體和水而活。救主
要我分享祂在十字架上的苦難──同時，我也領受了無法用言語表達的愛。在這段時間裡，我們的禱告小組
不停地為我和所有人禱告。 「我已經與基督同釘十字架，現在活著的不再是我，乃是基督在我裡面活著。
」(加拉太書 2:20) （加拉太書 2:20） ________________________________________    因禱告受逼迫 聖萊昂
羅特的市長和一位虐待兒童的神父逼迫我。我不再被允許在公共場所禱告。我因為在車庫裡設立禱告室而

被罰兩次。我們在那裡祈求和平──因為我知道戰爭即將席捲歐洲。 禱告小組比教堂裡還要擁擠。兩位來自
瑞士和德國的神父定期在那裡聽告解。來懺悔的人比去教堂的人還多。 「我為你的殿心裡焦急，如同火燒
。」（約翰福音 2:17） ________________________________________       逃往黑森林－順服神 1998年，救主
說：「逃走！」我離開了聖萊昂羅特，搬到了主指示我的地方：黑森林。在那裡，我如今安居樂業，可以

寫下主吩咐我的話。再也沒有人逼迫我了。我在默默祈禱中寫作──救主與我同在。 「你要離開你的家鄉…

往我要指示你的地去。」（創 12:1） ________________________________________      出版順序 蒙上天恩準
，我們公開發表這份見證以及關於都靈裹屍布的文字——因為我們希望所有靈魂都能得救。今天，聖母說

： “繼續寫作。這非常非常重要。” ________________________________________                      結束祝福 願聖三一上帝
──聖父、聖子、聖靈──祝福您。 願聖母，我們的女王，保護您。 願德國主保聖人聖若瑟與您同在。 願所
有聖天使和守護天使陪伴並指引您。 作者：B. – 靈感：J. 在聖靈的光輝下 † 願榮耀歸於聖父、聖子、聖靈
三位一體的上帝，從今時直到永遠。阿們。 

 

† In the name of the Holy Triune God – Father, Son, and Holy Spirit Testimony of J. (Julijana) – about the 
work of the Savior, the Shroud of Turin, and the guidance of the Holy Spirit 

________________________________________ "One soul is worth more than all the money on earth." (Words of 
Jesus to J.) The salvation of souls is our deepest concern. Therefore, we have never asked for money – 
neither for prayers, copies, songs, nor books. Eternal life is dearer to us than anything else. We give what we 
have received – freely, as the Lord commanded (cf. Matthew 10:8). 
________________________________________     Experience of Paradise (1985) The Savior showed me (J.) a 
brief ecstasy in Paradise: indescribable bliss, colors such as do not exist on earth. A foretaste of eternal 
glory. "No eye has seen, no ear has heard what God has prepared for those who love him." (1 Corinthians 



2:9) ________________________________________    Good Friday – Sharing in the Passion of Christ On Good 
Friday, I was able to experience the torments of the place of purgatory for about 15 minutes – with pain, 
especially in my knees. My husband ran to the church in the middle of the night. A priest explained to me 
afterwards that Jesus had also fallen to his knees – hard and painful. After that, I felt better, and I too hurried 
to the church in St. Leon-Rot. ________________________________________          A Vision of Hell – A Warning to 
All The hell that was later shown to me was the worst experience of my life. Red-orange, full of torment, 
screams, and despair. I cried from the bottom of my heart: "Jesus! Jesus!" – over and over again. For eight 
days, I wept without ceasing, and my prayer group prayed for me. “Do not weep for me, but weep for 
yourselves and for your children.” (Luke 23:28) Hell is not something to joke about. When a theology student 
told a bishop he was going to hell, the bishop replied, “Then at least we'll be together.” That was shocking. 
Words about hell must be spoken with reverence and truth. ________________________________________       
40 Days of Eucharistic Fasting For 40 days, I lived only on the Body of Christ and water. The Savior allowed 
me to share in His suffering on the cross—and at the same time, I received a love that cannot be expressed 
in words. During this time, our prayer group prayed incessantly—for me and for all people. “I have been 
crucified with Christ. It is no longer I who live, but Christ who lives in me.” (Galatians 2:20) 
________________________________________    Persecution for Prayer The mayor of St. Leon-Rot and a priest 
who abused children persecuted me. I was no longer allowed to pray in public. I had to pay a fine twice for 
setting up a prayer room in my garage. There we prayed for peace – because I knew that war would come to 
Europe. The prayer group was more crowded than the church. Two priests – from Switzerland and Germany 
– regularly heard confessions there. More people came to confession than to the official church. "Zeal for 
your house consumes me." (John 2:17) ________________________________________       Escape to the Black 
Forest – in obedience In 1998, the Savior said: "Flee!" I left St. Leon-Rot and moved to the place the Lord had 
shown me: the Black Forest. There I now live in peace and can write what the Lord commands me. No one 
persecutes me anymore. I write in silence and prayer – and the Savior is with me. "Go out of your country... 
to the land I will show you." (Genesis 12:1) ________________________________________      Publication Order 
With Heaven's permission, we release this testimony and the words about the Shroud of Turin for 
publication – because we want all souls to be saved. Today, Our Lady said: "Keep writing. It is very, very 
important." ________________________________________                      Closing Blessing May the Holy Triune God – 
Father, Son, and Holy Spirit – bless you. May Our Lady, our Queen, protect you. May Saint Joseph, Patron 
Saint of Germany, be with you. May all the holy angels and guardian angels accompany and guide you. 
Written by B. – Inspiration by J. In the Light of the Holy Spirit † Glory be to the Holy Triune God, Father, Son, 
and Holy Spirit, now and forever. Amen. 
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